
MOF:s SkidO

Plats: Hos Peter Sjöbom i Baggböle

Närvarande: Ordförande Peter Sjöbom NOK, S-E Sundin SSOK, Stefan Gullback VKU, Anders 
Lindblom SOK, Kari Tallqvist TSOK via mobil

1. Ordförande Peter hälsade välkommen.

2. Till minnesantecknare valdes Kari Tallqvist.

3. Föregående minnesanteckningar granskades och godkändes.

4. Utvärdering av den gångna säsongen. 2 st DM-tävlingar genomfördes; Natt-DM för H 15-
16 med arrangör TSOK och SOK. Vidare DM-medeldistans för H15-16 med arrangör VKU. I 
båda dessa tävlingar var det enbart H15-16 som uppnådde DM-värdighet. Vi anser oss vara 
nöjda att kunnat genomföra åtminstone några tävlingar i dessa covid-tider. I övrigt genom-
fördes Svenska Cupen av SOK på Södra Berget med bra vinterförhållanden. 

Övriga DM-tävlingar ställdes in av olika anledningar.

5 och 6. Revidering av långtidsplanen. 

2022

DM-Lång och Medel med NOK

Natt-DM med VKU

Förenings-DM med SSOK

Två-Åker med SOK (Skulle varit TSOK men Kari meddelar att det finns i nuläget ingen som 
kan/vill ta över klubbansvaret för skido från TSOK)

6. Tävlingsprogram 2022

15/2 DM-Natt. Arrangör VKU. 
12-13/2 DM lång & medel Arrangör NOK.
26/2 Förenings-DM. Arrangör SSOK. 
27/2 2-Åker. Arrangör SOK.

Plan 2023

DM-Lång & Medel Arrangör SOK

DM-Natt Arrangör NOK

Förenings-DM Arrangör VKU

Två-Åker Arrangör SSOK

Fritt fram att arrangera MSOC under säsongen 2022



7. Ungdom

Anders framför att SOK genomför öppna teknikträningar för ungdomar från alla klubbar i 
distriktet, varannan torsdag. Fritt deltagande 

Även ev lägerverksamhet kan diskuteras om intresse finns.

8. Stefan framför svårigheter på MOFs hemsida med att hitta skido-aktiviteter. Peter tar upp 
detta med ansvarig hemside-administratör. Förbundsmöte i SOFT tagit formellt beslut skall 
alla styrelser på distriktsnivå bestå av minst 40% av respektive kön. Från första januari skall 
det tillämpas lika beräknade tävlingstider för båda könen.

9. Nästa möte 1/11 kl.18.30. Plats SOK-stugan

10. Ordförande Peter summerade mötet och tackade för deltagandet. Ordförande avtackade 
Kari för engagemanget i Skido-kommittén genom åren.

Vid protokollet: Kari Tallqvist, TSOK 


